
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aanwezig 

De voorzitter 

De griffier 

De fracties 

 

: 

: 

: 

 

De heer E.W. van Baarsen 

Mevrouw Drs. D.E. van der Kamp 

CDA fractie:   De heer P.J.H. Pennekamp en de heer J. Kielman en 

   de heer N. Boland 

SP fractie:   De heer P. Gompelman, de heer Terpstra en  

   mevrouw N. van Oudenallen 

VVD fractie:   De heer R.S.F. ten Kortenaar, de heer B.J. van Weelden 

                                en de heer J.W. Derksen 

D66 fractie:   Mevrouw M.C.T.W. Abbink, mevrouw P. Sterenburg 

PvdA fractie:   De heer G.J.P.M. Wieggers, de heer R. Hoveijn 

GroenLinks fractie:  De heer M.H.F. Feenstra en de heer B.T.M. Schulte 

 

Afwezig : D66-fractie  Mevrouw L.C. van Minnen 

CDA-fractie  Mevrouw J.M.E. Nillessen 

PvdA-fractie  De heer M. Uarghe   

Portefeuillehouder A.M. Boone 

 

Tevens aanwezig : Portefeuillehouder J.H.J. Sluiter 

Portefeuillehouder T.E.R.A. Kampschreur 

Portefeuillehouder J.P. Breunissen 

Portefeuillehouder A.J. van Hout 

 

Notulist : Widia Gobardhan 

 

 

1.  Opening 

De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. 

Dit is de laatste commissie BSF van 2017. 

Mevrouw Van Minnen (D66), mevrouw Nillessen (CDA) en de heer Uarghe (PvdA) zijn 

afwezig. 

 

2.  Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Agendapunt 13a is een aanvulling op de oorspronkelijke agenda. 

 

3.  Mededelingen 

Portefeuillehouder Kampschreur deelt mee dat zijn voorzitterschap bij het Platform Onderwijs 

en Arbeidsmarkt De Liemers met 2 jaar is verlengd. 

 

Portefeuillehouder Breunissen meldt dat er op 19 december een noodlokaal bij basisschool 

De Brug wordt geplaatst. 

In de bibliotheek Westervoort wordt plaats gemaakt voor Het Taalhuis.  

Westervoort bekijkt de komende twee maanden of er met scholen een convenant cultuur kan 

worden opgesteld. 

 

4.  Regiozaken/Gemeenschappelijke regelingen 

De heer Schulte meldt dat op 30 november Euregioraad plaatsvindt. De stukken staan in 

iBabs. Er zal geen vertegenwoordiging vanuit Westervoort zijn.  
 

Portefeuillehouder Breunissen meldt dat de schoolbesturen van Stichting Proles, Stichting 

Algemeen Bijzonder Onderwijs De Liemers en Stichting Primair Onderwijs De Liemers 

voornemens zijn om per 1 augustus 2018 te fuseren. 

 

5.  Verslag d.d. 11 september 2017 

Besluitenlijst van de Commissie Bestuur, Samenleving en Financiën 
van 27 november 2017 



 

 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

6.  Aandachtspuntenlijst d.d. 27 november 2017 

Punt 1 “Rekenkameronderzoek burgerparticipatie” wordt van de lijst gehaald. 

De GroenLinks fractie verzoekt om voorafgaand aan de vergaderingen te melden als er 

stukken van de lijst kunnen. 

 

Portefeuillehouder Kampschreur meldt naar aanleiding van punt 1 dat er een 

burgerparticipatiegroep is geformeerd om te kijken of er een waterbeleefplek kan worden 

gerealiseerd in het uiterwaardengebied.  

 

7.  Leesmap A (geen B-stukken) 

De CDA fractie spreekt haar zorgen uit over het laatste punt inzake doelgroepenvervoer. Men 

komt in de voorjaarsnota hierop terug. 

 

8.  Voorgenomen overdracht bedrijfsactiviteiten van Presikhaaf naar Scalabor BV 

De D66 fractie vindt het acceptabel dat er meer wordt betaald, omdat het belang van de 

medewerkers voorop staat. Men ziet graag dat de omliggende gemeentes de boventallige 

medewerkers in dienst nemen. Zo kunnen de frictiekosten worden beperkt. 

   

De CDA fractie zou graag de jaarlijkse bijdrage naar beneden zien. Men ziet de komende 

financiële problemen toch richting de gemeente komen. De CDA fractie merkt op dat er onder 

de huidige directie de nodige stappen in de goede richting is gezet. De suggestie van de D66 

fractie om de boventallige medewerkers onder te brengen bij omliggende gemeentes wordt 

ondersteund. 

 

De VVD fractie denkt ook dat de frictiekosten verlaagd kunnen worden door de boventallige 

medewerkers bij de gemeentes onder te brengen. Men gaat akkoord met het voorstel. 

 

De SP fractie ziet graag zekerheid voor de Westervoortse medewerkers en gaat akkoord met 

beslispunt 4. 

 

De PvdA fractie gaat akkoord met alle beslispunten. 

 

De GroenLinks fractie gaat akkoord met de beslispunten. 

 

Portefeuillehouder Sluiter meldt dat het ernaar uitziet dat er nu een oplossing ligt, dat 

draagvlak heeft in de hele regio. De frictiekosten bestaan voor het grootste gedeelte uit 

frictiekosten samenhangend met kwalitatief boventallig regulier personeel. Hier is veel geld 

mee gemoeid en dat heeft te maken met het sociaalplan wat daarvoor overeen moet worden 

gekomen. Het bedrijfsrisico ligt straks bij Scalabor. 

 

Alle fracties gaan akkoord met het voorstel. Het voorstel gaat als hamerstuk naar de raad. 

 

9.  Evaluatie functioneren Gemeenschappelijk Orgaan Arnhem Nijmegen 

De PvdA fractie vindt de rapportage niet goed leesbaar en stelt voor om voor de raad met 

een nieuwe brief te komen. 

 

De GroenLinks fractie akkoord met de beslispunten en de voorgestelde brief. 

 

De CDA fractie vraagt zich af wat de concrete behaalbare resultaten van bijvoorbeeld Bureau 

Brussel of de Economic Board en kunnen we het succes van een GO afmeten aan een 

verbeterde visie en enthousiasme en verbeterde organisatie? Wat is Westervoort hier beter 

van geworden? Het CDA ziet graag voor de komende raadsvergadering antwoord op deze 

vragen. 

 

De D66 fractie mist in deze evaluatie wat er afgelopen jaar is bereikt.  

 

De SP fractie heeft kennis genomen van het evaluatierapport en voorstellen en is benieuwd 
welke voorstel er wordt gedaan om de bijdrage aan de Economic Board te continueren? 

 

De VVD fractie vindt het jammer dat er geen ondernemer zich heeft aangemeld als 

voorzitter. 

 

 



 

 

Portefeuillehouder Van Hout meldt dat op de Regiodag op 15 november geen raadsleden 

aanwezig waren. De portefeuillehouder zorgt ervoor dat het gepresenteerde stuk van 15 

november en informatie over Bureau Brussel in iBabs komen te staan. 

Het CDA en de PvdA houden het voorstel aan tot aan de raad. 

Het voorstel gaat als bespreekstuk in de raad. 

 

10.  Statutenwijziging VNG in verband met vaststelling arbeidsvoorwaarden sector gemeenten 

Alle fracties gaan akkoord met het voorstel. 

 

Het voorstel gaat als hamerstuk naar de raad. 

 

11.  Funding Kredietbank Nederland 

De PvdA fractie vraagt waarom er is gekozen voor deze bank en is er nog gekeken naar 

andere banken? 

 

De GroenLinks fractie, de SP fractie, de CDA fractie, de D66 en VVD fractie gaan akkoord met 

het voorstel. 

 

Portefeuillehouder Breunissen kan niet zeggen of er ander banken zijn onderzocht bij het 

maken van een keuze. Hij deelt mee dat er zijn maar weinig banken die op deze manier 

kredieten overnemen. De portefeuillehouder vraagt na of er naar meer banken is gekeken. 

Het antwoord hierop volgt. 

 

Alle fracties gaan akkoord na de toezegging van de portefeuillehouder om na te gaan of er 

naar meer banken is gekeken. 

Het voorstel gaat als hamerstuk naar de raad. 

 

12.  Evaluatie “In gesprek met de raad” 2017 

De GroenLinks fractie is het eens met de verwerking van de evaluatie en de beslispunten. 

 

De SP fractie is akkoord de 4 beslispunten, maar hoopt dat de gesprekken in de toekomst 

informeler kunnen worden gehouden. 

 

De D66 fractie ziet graag in het voorstel een nieuwe datum voor de evaluatie. De 

betrokkenheid van de portefeuillehouders is ook niet in het voorstel meegenomen. 

 

De VVD fractie is het alleen met punt 1 eens.  

 

De CDA fractie stelt voor om de volgende regel op te nemen: “meer spreektijd wanneer 

wenselijk”. Men stelt voor om thema’s door de raad te laten benoemen. Ook vraagt het CDA 

om te kijken naar de samenstelling van de groep. 

 

De PvdA fractie kan zich vinden in de 4 punten. 

 

Mevrouw Tegelaar neemt als voorzitter van de regiegroep “In gesprek met de raad” de 

gemaakte opmerkingen mee naar de regiegroep. Zij ziet een rode lijn in reacties. De reactie 

van college kan nog worden opgenomen in het stuk. “In gesprek met de raad” is een 

activiteit van de raad om in gesprek te gaan met de inwoners. Het college is geconsulteerd, 

maar is geen gesprekspartner. 

 

Het voorstel gaat als bespreekstuk naar de raad. 

 

13.  APV Westervoort 2018 

De GroenLinks fractie heeft enkele technische vragen. Deze zullen schriftelijk worden gesteld.  

 

De fracties van het CDA, de VVD, het SP, de PvdA en D66 gaan akkoord met het voorstel. 

 

Portefeuillehouder Van Hout zegt toe om uit te zoeken of de term ‘bevoegd bestuursorgaan’ 

moet worden vervangen door ‘een te noemen bestuursorgaan’.  
 

Het voorstel gaat als bespreekstuk naar de raad. 

  

13 a. Module WSP Modulaire Gemeenschappelijke Regeling Gelderland Midden  

De GroenLinks fractie mist de randvoorwaarden uit de ingediende motie. 

 



 

 

De VVD fractie sluit zich aan bij de opmerking van GroenLinks. 

 

De D66 fractie kon in het voorstel niet terugvinden wat de uittredingskosten zijn en wat de 

randvoorwaarden zijn. Zowel bij onderwijs als WSP zag men hetzelfde bedrag. Waar is het 

bedrag op gebaseerd? 

 

De CDA fractie vraagt zich af hoe de governance is geborgd bij beide modules, hoe zijn de in- 

en de uittredingskosten berekend, hoe zit het met de randvoorwaarden van de ingediende 

motie en men sluit zich aan bij de vragen die de D66 heeft gesteld. 

 

De PvdA fractie wacht het antwoord af van de portefeuillehouders.  

 

De portefeuillehouder zegt toe de vragen voor de raadvergadering van 11 december te 

beantwoorden. 

 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als discussiestuk naar de raad gaat en dat er een 

raadsvoorstel bijgevoegd moet zijn. 

 

14.  Rondvraag 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 

 

15.  Sluiting 

De voorzitter bedankt allen voor de aanwezigheid en sluit de vergadering om 22:04 uur. 

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 26 februari 2018, 

 

De griffier      De voorzitter 

 

 

Drs. D.E. van der Kamp     E.W. van Baarsen 


